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Meerderheid schuift N-VA-voorstel terzijde

N-VA wil wildgroei aan verkiezingsborden indammen
N-VA-raadslid Theo Colla lanceerde een opmerkelijk voorstel over het plaatsen van verkiezingsborden in 
Dilsen-Stokkem. Het gaat om een verbod voor borden op openbare domeinen en duidelijke afspraken op 
de private eigendommen. De meerderheid zag echter geen probleem in de wildgroei aan borden en blijft bij 
haar gedoogbeleid, omdat ‘het traditie is’.

Het is een steeds terugkerend probleem in de aanloop naar elke 
verkiezing: de vele scheefgezakte verkiezingsborden op de meest 
onmogelijke plaatsen. Verbleekte, half afgewaaide affiches ont-
sieren en vervuilen wekenlang het straatbeeld. Ongetwijfeld tot 
grote ergernis van degene die men wil bereiken: u.

Milieuvriendelijke verkiezingscampagne
Er zijn voldoende redenen om deze steen des aanstoots eindelijk 
aan te pakken. Vanuit ecologisch standpunt is het niet langer 
verdedigbaar om zoveel borden te produceren voor zo’n kort-
stondig gebruik. Bij acties voor een mooi en proper straatbeeld 
horen kandidaat-politici zelf het goede voorbeeld te geven. In 
een aantrekkelijke stad voor fiets- en wandeltoeristen zit nie-
mand te wachten op de visuele vervuiling van een wildgroei van 
borden. 

Graag afspraken voor alle partijen
Begrijpelijk dat hoe langer hoe meer gemeenten op hun openba-
re domeinen een verbod voor verkiezingsborden invoeren. “Eens 

die beslissing genomen, spreken de gemeenten met de grootste 
voldoening over het bekomen resultaat”, verklaart Theo Colla. 
“Als het van de N-VA zou afhangen, kwam zo’n verbod er ook in 
Dilsen-Stokkem voor de openbare domeinen. De N-VA is voor-
stander van een overleg met alle partijen voor duidelijke afspra-
ken om de wildgroei ook op private eigendommen te beperken.”

Onbegrijpelijk: gedoogbeleid uit traditie
De reactie was wel erg laconiek. De meerheid blijft bij haar 
gedoogbeleid, omdat het plaatsen van verkiezingsborden nu 
eenmaal een traditie zou zijn in verkiezingscampagnes. Men had 
niet eens de moed om in overleg te gaan om afspraken mogelijk 
te maken.

Gedoogbeleid staat haaks op verantwoord beleid
Bij een gedoogbeleid treedt men bewust niet op tegen zaken 
waar volgens de regels eigenlijk wél tegen opgetreden zou moe-
ten worden. Een gedoogbeleid staats dus haaks op verantwoord 
beleid. Tijd voor Verandering! 

  Wil u reageren op dit artikel? Mail naar theo.colla@n-va.be

“De N-VA wil een verbod op  
verkiezingsborden op openbaar  
domein en duidelijke afspraken  
voor borden op privaat eigendom.”
Theo Colla, gemeenteraadslid

De N-VA heeft een            voor  
Dilsen-Stokkem.
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Onveilige verkeerssituatie Hoogbaan in Rotem

Geduld op de proef gesteld
De Hoogbaan in Rotem is inmiddels aan een derde 
project toe, maar de verkeerssituatie voor het cen-
trum verbetert niet. Het herbekijken van het ver-
keer op de Rijksweg (N78) is dringend aan de orde.
Dagelijks fietsen honderden jongeren over de Hoogbaan naar 
school. Hun veiligheid komt op de eerste plaats. Maar door 
het vele sluipverkeer leek de Hoogbaan meer op een racebaan. 
Sinds maart is een derde project van kracht. Telkens zijn 
behoorlijk lange files in het centrum van Rotem het gevolg. 
Na de knip aan het kruispunt Ritsersstraat moeten nu tien 
verkeersremmers het doorgaand verkeer ontmoedigen. 

Aanpassingen verkeerslichten nodig
De conclusie is duidelijk. “Een gewijzigde verkeerssituatie 
vraagt om een aangepaste regeling van de verkeerslichten 

in het centrum. En sluipverkeer voorkom je alleen met een 
aangepast alternatief”, stelde N-VA-raadslid Theo Colla eerder 
al. “Verwijder op de Rijksweg tussen Rotem en Dilsen de gear-
ceerde stroken en plaats een middenberm.”

Verdeeldheid in schepencollege?

N-VA tegenstander statiegeldalliantie
Handelt het schepencollege in Dilsen-Stokkem nog als ‘één en onverdeeld’? Bij een toegevoegd agendapunt 
verrasten twee schepenen elkaar met tegenstrijdige toelichtingen. En toen? Een oplossing uit de hoge hoed:  
het agendapunt wordt veranderd. De N-VA is alvast een tegenstander van de statiegeldalliantie. 

Coup de théâtre
Vanuit de oppositie werd op de gemeenteraad van maart ge-
vraagd om toe te treden tot de zogenaamde statiegeldalliantie. 
De schepen van Leefmilieu (Vooruit 2012) antwoordde dat de 
stad eigenlijk al toegetreden was via de intercommunale Lim-
burg.net. De schepen van Afvalbeleid (Open Vld) zag evenwel 
het innen van statiegeld helemaal niet zaligmakend. Wat nu?

Wat volgde was een coup de théâtre: een voorstel tot wijziging 
van het toegevoegd agendapunt, een nieuwe tekst in vage be-
woordingen van ‘de komende jaren’ en ‘bredere focus’ zonder 
concrete voorstellen, een korte schorsing van de raad en tot 
slot een schepencollege dat vanouds doet alsof de neuzen weer 
allemaal in dezelfde richting staan.

N-VA geen voorstander statiegeldalliantie 
N-VA Dilsen-Stokkem is geen voorstander van de alliantie 
om zwerfvuil aan te pakken. En wel omwille van de volgende 
redenen:

  Prijsstijging voor de consument 
  Extra sleur (met flessen) voor de burger

  Statiegeld is een asociale maatregel: het is duurder voor ie-
dereen, en dat enkel en alleen om een kleine groep mensen 
aan te sporen hun afval in de vuilnisbak te gooien

Zwerfvuil is een maatschappelijk probleem dat veel meer is 
dan PET en blik alleen. We moeten inzetten op opvoeding en 
sensibilisering. 

Buurtpreventienetwerken en cameratoezicht

N-VA-standpunten (eindelijk) gevolgd
Bijna alle partijen in Dilsen-Stokkem pakken momenteel op de sociale media gretig uit met ‘hun bijdrage’ aan 
de bewakingscamera’s en Whatsapp-groepen. Enkel de N-VA weet nog dat Thieu Lowis als eerste de kat de bel 
aanbond. Onze visie over veiligheid wordt eindelijk gevolgd. Ook UNIZO Dilsen-Stokkem onderstreept in een 
memorandum het belang van een BIN-Z of BIN-Z-I.

N-VA deed voorstellen in 2013 en 2015
In juni 2013 kwam N-VA-fractievoorzitter Thieu Lowis met 
het voorstel om de site rond het oude gemeentehuis in Elen te 
beveiligen. In september 2016 werd de plaatsing van bewakings-
camera’s in Dilsen-Stokkem eindelijk goedgekeurd. Pas in april 
dit jaar – vijf jaar na ons voorstel – werden de camera’s dan ook 
effectief geplaatst. 

In ons huis-aan-huisblad van oktober 2015 spoorde de N-VA 
straten en buurten aan om buurtinformatienetwerken (BIN) op 
te richten. In de wijken Heuvelsven-Litzberg in Lanklaar volgde 
snel een initiatief. Goed twee jaar later hield de stad  een officieel 
startmoment om Whatsapp-buurtpreventie aan te kondigen. In 
navolging van ons goede voorbeeld ‘op de Berg’.

Veilig thuis in een welvarend Dilsen-Stokkem
In een recent memorandum vraagt UNIZO Dilsen-Stokkem in 
het kader van veiligheid extra aandacht voor preventie. BIN-Z 
(voor Zelfstandigen) en BIN-Z-I (voor een industrieterrein) 
staan op het verlanglijstje. Telkens initiatieven voor een ver-
hoogd veiligheidsgevoel. Wij zijn uiteraard voorstander. N-VA Dilsen-Stokkem 

in beeld

Op Valentijnsdag deelden we heerlijke 
valentijnschocolaatjes uit. 

Van Reselt naar Dilsen centrum 
met fileleed op de Haagstraat.

Feestelijke heropening St.-Elisabethkerk 
Heuglijk nieuws voor de Stokkemse parochianen. Na een gedwongen sabbatperiode van drie jaar werd hun 
parochiekerk feestelijk heropend. Eind goed, al goed! Of nog beter, iedereen klaar voor een nieuw begin!

Op zondag 8 april ontvingen 13 Stokkemse catechisten het 
Vormsel in de plaatselijke parochiekerk in het bijzijn van bis-
schop Hoogmartens. Na een sabbatperiode van drie jaar door 
herstellingswerken na roetschade bij een brand in maart 2015 
was het meteen de eerste misviering in de St.-Elisabethkerk. 
Van een feestelijke heropening gesproken!

Dialoog voor nevenbestemming
Voor het parochiale leven in Stokkem is dit zeker een goede 
zaak. De wekelijks erediensten kunnen weer zoals vertrouwd 
plaatsvinden. Nu nog een nieuwe start voor  een verantwoord 
parochiekerkenplan. Een brede dialoog met mogelijkheden 
voor nevenbestemmingen moet daarbij zeker kunnen. Het 
plannen van concerten, opvoeringen en tentoonstellingen kan 
de sociale samenhang alleen maar versterken.

Door de goede akoestiek is deze kerk zeker geschikt voor 
concerten van plaatselijke muziekverenigingen.



Veilig thuis in een
welvarend Vlaanderen.
www.n-va.be/vlaamseleeuw

Vlaanderen.
Waar Vlamingen thuis zijn. 
Waar u thuis bent.

Het land van de koers, van de 
flandriens en van de leeuwenvlaggen 
aan de meet.

Waar elke kerktoren zijn 
eigen muziekfestival heeft.

Waar mensen op vrijdagavond 
aanschuiven voor frietjes en op 
zondagochtend voor koffiekoeken 
en pistolets.

Een gastvrij land dat houdt van 
gedeeld plezier en van lekker eten 
in goed gezelschap. 

Toon dat u thuis bent in Vlaanderen. 
Bestel uw leeuwenvlag. Toon de 
vlag aan uw gevel, in uw tuin en ja, 
waarom niet, uw dorpskoers.  
Uw vlag, uw thuis.

Haal de Vlaamse Leeuw in huis!

Surf naar www.n-va.be/vlaamseleeuw en u betaalt slechts

5 euro om uw eigen Vlaamse Leeuw (150 x 100 cm) in 

huis te halen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN


